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Zasedání SKAS MFF UK dne 14. prosince 2023 

Zapsala: Kateřina Vokálová 

Přítomní členové SKAS: Jakub Černý, Andrej Farkaš, Vojtěch Gaďurek, Willy Svoboda, Vojtěch 

Švandelík, Kateřina Vokálová, Anna Yaghobová, František Zajíc Hosté: 

Richard Hvizdoš 

Zasedání bylo zahájeno v 9:16, zasedání řídila Anna Yaghobová. 

Navržený program zasedání 

1. Schválení programu zasedání 

2. Schválení zápisu z minulého zasedání 

3. Volba předsedy, místopředsedy a pokladníka SKAS MFF UK 

4. Závěry ze schůzky k rekonstrukci Rotundy 

5. Závěry ze schůzky propagační komise 

6. Laby v Troji 

7. Vývoj ve věci zdravotní dokumentace a hlášení incidentů na akcích pořádaných semináři 

8. Společné zasedání se SKAS PřF UK 

9. Různé 

1 Schválení programu zasedání 

Proběhlo představení změn programu zasedání. 

Usnesení: SKAS MFF UK schvaluje program zasedání 14. prosince 2023. 

Hlasování: 8 – 0 – 0 

Usnesení bylo přijato. 

2 Schválení zápisu z minulého zasedání 

Zápis z předchozího zasedání byl schválen tichým souhlasem. 

3 Volba předsedy, místopředsedy a pokladníka SKAS MFF UK 

Na pozici předsedy SKAS MFF UK byli navrženi Anna Yaghobová a Andrej Farkaš, oba kandidaturu přijali. 

Vedení zasedání převzal Vojtěch Švandelík. Následovalo představení kandidátů a jejich programu. Hlasování 

proběhlo elektronickou cestou. Výsledkem hlasování bylo 6 hlasů pro Annu Yaghobovou, 2 hlasy pro Andreje 

Farkaše. Na místo předsedy SKAS MFF UK byla zvolena Anna Yaghobová. Dle pravomocí své pozice Anna 

Yaghobová převzala od Vojtěcha Švandelíka vedení zasedání. 

Na pozici místopředsedy SKAS MFF UK navrhla předsedkyně Anna Yaghobová Andreje Farkaše. 

Hlasování o pozici místopředsedy se 2 členové zdrželi, Andrej Farkaš byl zvolen 6 hlasy pro. 

Na pokladníka byli navrženi Kateřina Vokálová, Jakub Černý, Vojtěch Gaďurek a Willy Svoboda. Výsledkem 

prvního kola hlasování bylo 5 hlasů pro Jakuba Černého, 3 hlasy pro Kateřinu Vokálovou. Druhého kola 

skončilo 5 hlasy pro Jakuba Černého, 2 hlasy pro Kateřinu Vokálovou. Kateřina Vokálová odmítla následující 

účast ve volbách.  

Předseda Anna Yaghobová navrhuje Jakuba Černého, který návrh přijímá. Hlasování se 2 členové zdrželi, 

Jakub Černý byl zvolen 6 hlasy pro. 
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4 Závěry ze schůzky k rekonstrukci Rotundy 

František Zajíc a Kateřina Vokálová shrnuli závěry ze schůzky k rekonstrukci Rotundy v budově na Malé Straně: 

• v Rotundě již přibylo nádobí, varná konvice a kávovar 

Správa Budov v budoucnu zajistí: - věšák na oblečení (na stěnu vpravo od vstupu)  

                                                  - čistící zónu  

                                                  - držák na papírové ručníky na vhodném místě u kuchyňky 

SISAL(Středisko informatické sítě a laboratoří) zajistí:  

- dual boot počítačů v rotundě i v sousedních učebnách (není-li již všude)                                        

 - posílení wifi, taktéžzvažuje se umístění AP na stojací lampy 

Po zkompletování nábytku a předání prostoru:  

- Bude zváženo přesunutí akustických křesel do relaxační zóny 

- Budou doplněny vyšší stolky k sedacímu nábytku v respiriu (pro jídlo, práci na NB)  

- Budou doplněna pracovní místa po okraji (tj. stoly a židle), budou vybavená monitorem, klávesnicí a síťovým 

připojením. 

Tuto práci provede Správa budov ve spolupráci se sekcí. 

 

Střední část prostoru bude relaxační a jídelní. Kuchyňka je samoobslužná, mírným dohledem služby na pořádek. 

Služba také případně, podle domluvy, bude pomáhat s nádobím, pokud samoobslužný úklid selže. 

Část pod ochozem je pracovní. K práci také slouží místnosti SU1 a SW1 mimo dobu výuky. 

 

Ve spolupráci SKASu s rozvrháři bude zajíštěno:  

- pro nový rozvrh budou blokovány špičkové časy (10:30, 13:50) v SU1  

- bude se rozmýšlet systém preference rozvrhování tak, aby přednostně byla pro výuku využívána místnost SW1, 

SKAS taktéž zajistí informování studentů o novém režimu. Budou se taktéž pomoci SKASu sbírat studentské 

připomínky a náměty. František Zajíc bude publikovat instagramový post o Rotundě. SKAS bude publikovat 

informace o vývoji úprav Rotundy. 

 

5 Závěry ze schůzky propagační komise 

Vojtěch Švandelík představil propagační komisi pro nové členy. František Zajíc shrnul průběh propagační komise. 

Zápis nereflektuje skutečnost zasedání. 

Svolává se příliš málo. Nevykonává žádnou důležitou činnost, je pouze informována o událostech na fakultě, 

nefunguje jako poradní orgán, který vytváří závěry. 

Vojtěch Švandelík informoval o budoucí rotaci zástupce soutěží a zástupce korespondenčních seminářů v 

propagační komisi. 

Proběhla diskuze ohledně nákladů a financování akcí pořádaných semináři. Dále se diskutovalo o možnosti 

právní formy seminářů. Andrej Farkaš navrhl, aby se semináře sjednotily a shodly na podání podnětu SKAS MFF 

UK, který by mohl být dále řešen. Anna Yaghobová shrnula závěry diskuze, navrhla sjednocení seminářů. František 

Zajíc navrhl svolání schůzky seminářů se SKAS MFF UK. V pracovní skupině by se vypracovaly návrhy řešení. 

Výsledkem schůzky by měly být požadavky seminářů na fungování seminářů. Tyto závěry by mohly být 

prezentovány na schůzce s OPMK a vedením fakulty. Anna Yaghobová navrhla založení pracovní skupiny pro 

semináře. Byla zvolena pracovní skupina ve složení Lukáš Nowak, Andrej Farkaš, František Zajíc, Vojtěch 

Gaďurek, Anna Yaghobová. Pracovní skupině dáváme za úkol vznik dokumentu, komunikaci se semináři a svolání 

schůzky.  

10:36 odchází Jakub Černý 

Proběhla diskuze ohledně sociálních sítí:  Pozvánky na akce se zveřejňují, OPMK nedělá primární marketing. Pro 

pověřeného člověka pro vedení stránek na sociální síti Instagram by mělo vzniknout zadání od fakulty ohledně 

propagace. 



3 

Usnesení: V návaznosti na usnesení SKAS MFF UK ze zasedání 4. 10. 2023, ve kterém SKAS MFF UK požádal 

o personální zajištění sociálních sítí fakulty, SKAS MFF UK žádá, aby byla součástí pracovních povinností také 

tvorba komunikační identity fakulty na sociálních sítích. 

Hlasování:                                                                                                                                            6 – 0 – 1  

                                                                                                                                                 Usnesení bylo přijato. 

Usnesení: SKAS MFF UK by uvítal, kdyby měl k dispozici text inzerátu pro výběr pozice z předešlého usnesení 

ještě před jeho zveřejněním a měl svého zástupce v komisi pro výběrové řízení. 

Hlasování: 6 – 0 – 1 

Usnesení bylo přijato.  

                         

Proběhla diskuze o obsahu etického minikodexu pro organizátory propagačních akcí, František Zajíc navrhne 

znění, kostru kodexu k další diskuzi, dá ho k připomínkám seminářům, poté se na SKAS vytvoří finální znění, 

které bude předloženo na propagační komisi. 

 

Propagační brožury: Byl shrnut postup připomínkování brožur. 

 

Propagační komise: František Zajíc se domnívá, že zápis nereflektuje realitu a bude posílat návrhy na změnu.  

Usnesení: SKAS MFF UK je nespokojen s fungováním propagační komise, domnívá se, že neplní svůj účel, a 

žádá vedení fakulty o nápravu v této věci. 

Hlasování: 6 – 0 – 1 

Usnesení bylo přijato. 

6 Laboratoře v Troji (Laby) 

Andrej Farkaš uvedl bod. V Troji jsou dva laby, ze kterých by mohl zůstat v provozu pouze jeden, ten využívanější. 

Informace o návštěvnosti by dle Lukáše Nowaka měly být k dispozici od služeb v labech. Namísto uzavřeného 

labu by mohl vzniknout Makerspace. 

Andrej Farkaš zajistí informace od proděkana France ohledně alternativního využití. Lukáš Nowak zajistí 

informace o návštěvnosti od služeb. 

 

11:15 odchází Richard Hvizdoš 

7 Vývoj ve věci zdravotní dokumentace a hlášení incidentů na akcích 

pořádaných semináři 

Anna Yaghobová a Kateřina Vokálová uvedly bod. 

Usnesení: SKAS MFF UK žádá tajemnici MFF UK o provedení již dohodnutých kroků ve věci zdravotní 

dokumentace a hlášení incidentů na akcích pořádaných korespondenčními semináři a tábory. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 
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Usnesení bylo přijato. 

8 Společné zasedání se SKAS PřF UK 

Lukáš Nowak informoval o průběhu hlasování o termínu. Schůzka proběhne pravděpodobně v průběhu ledna. 

 

9 Různé 

František Zajíc informoval o problémech vyplácení stipendií z projektu GA UK. František Zajíc napíše Marii 

Křížkové, zaměstnankyni OGAP MFF UK, ohledně informací o formátu žádosti na vyplacení stipendií. Tyto 

informace by se také mohly zobrazit v “Kuchařce ke GAUK”. 

Andrej Farkaš a Anna Yaghobová informovali o nefunkčnosti textového editoru na závěrečné zprávy o projektu 

GA UK. 

 

Usnesení: SKAS MFF UK vyjadřuje svou vděčnost pracovnicím OGAP a sekretářkám informatických kateder za 

úspěšný vznik “Kuchařky ke GAUK”. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

Usnesení bylo přijato.  

 

Proběhla diskuze o budoucnosti přednášek pro žadatele o projekt GA UK a řešitele projektu GA UK. 

Proběhla diskuze o zástupcích korespondenčních seminářů a soutěži v propagační komisi. 

 

Usnesení: SKAS MFF UK žádá proděkana pro Propagaci, aby do Propagační komise jmenoval zástupce seminářů 

a soutěží na základě každoroční volby mezi korespondenčními semináři, tábory a soutěžemi. SKAS MFF UK se 

nabízí, že takové hlasování zorganizuje. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

Vojtěch Švandelík informoval o neformálním působení SKAS MFF UK ve věci koordinaci osob na propagační 

akce fakulty. Koordinaci po Vojtěchovi Švandelíkovi převezme Vojtěch Gaďurek. 

Lukáš Nowak přednesl podnět ohledně rozsahu a způsobu komunikace fakulty ke studentům. Dle podnětů od 

studentů (vyskytujících se opakovaně) je tento rozsah nedostatečný. Andrej Farkaš přednesl návrh o informačním 

harmonogramu akademického roku, který by vznikl navíc k harmonogramu akademického roku. V tomto 

harmonogramu by mohly být zveřejněny důležité termíny a informace, které se mají komunikovat. 

 

Usnesení: SKAS MFF UK vytvoří komunikační harmonogram akademického roku. SKAS MFF UK žádá vedení 

fakulty o zprostředkování komunikace dle vytvořeného komunikačního harmonogramu. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

Usnesení bylo přijato. 
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Andrej Farkaš uvedl problematiku fotografování na promocích. Firma zajišťující fotografování a natáčení videa 

požaduje za fotografie a videa finanční obnos a kvalita neodpovídá ceně za službu. Andrej Farkaš navrhuje, aby 

byl podnět zaslán na petiční komisi AS UK, která se jím bude zaobírat. Rektorát se zavázal k vypsání nové soutěže 

na firmu zajišťující fotografování na promocích. 

 

Usnesení: SKAS MFF UK vyjadřuje svou nespokojenost s kvalitou fotografických služeb během akademických 

ceremonií a žádá petiční komisi AS UK o zabývání se nedostatečnou kvalitou fotografických služeb během 

akademických ceremonií. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

František Zajíc uvedl problematiku termínů zápisů. Konec období zápisů určuje harmonogram UK, vlny zápisu 

určuje harmonogram MFF UK (které bohužel nemohly být posunuty). 

František Zajíc uvedl informace ohledně špatného stavu automatů na občerstvení v budově na Malé Straně. 

František Zajíc přepošle podnět správci budovy na Malé Straně, panu Hovorkovi. 

František Zajíc a Willy Svoboda uvedli podnět ohledně rekonceptualizace knihovny v budově na Karlíně. Dále 

bude tento podnět řešit Willy Svoboda s navrhovatelem a správou budov. 

František Zajíc uvedl Vojtěch Gaďurek napíše e-mail garantce studijního programu Vidové Hladké. 

Anna Yaghobová informovala o akci organizace Nevypusť 

Duši.  

12:11 odchází Willy Svoboda. 

Proběhla krátká diskuze ohledně státních závěrečných zkoušek na informatice. Podnět bude přeposlán Čepkovi. 

František Zajíc předá podnět. 

Anna Yaghobová přebírá roli odpovídání na e-maily v konfeře SKAS. 

Zasedání bylo ukončeno ve 12:19. 


